

Title (en)  
Frame profile arrangement

Title (de)  
Rahmenprofilanordnung

Title (fr)  
Ensemble de profilés de cadre

Publication  
**EP 1234943 A2 20020828 (DE)**

Application  
**EP 02000017 A 20020103**

Priority  
DE 20100617 U 20010112

Abstract (en)  
The frame profile arrangement, particularly for installation as an arch or pane or panel frame, has a frame profile (1) with at least one profiled surface (2), in which a recess (30) is provided. In the recess is fixed a drive housing (10) of a positioning drive, particularly for operation of a fixture. The drive housing has profilings (11-13) on the side of the profiled surface, which are aligned with the profilings (7-9) of the frame profile. The profiled surface is formed on the rabbet side of the arch or panel or panel frame profile. On the profiled surface at least one back-cut groove (9) is formed and the groove walls of the drive housing are aligned with those of the frame profile.

Abstract (de)  
Eine Rahmenprofilanordnung, insbesondere zum Einsatz als Blend- oder Flügelrahmen, umfaßt ein Rahmenprofil (1) mit mindestens einer Profilfläche (2), an der eine Aussparung (30) vorgesehen ist. In der Aussparung (30) ist ein Antriebsgehäuse (10) eines Stellantriebes, insbesondere zur Betätigung eines Beschlags festgelegt, wobei das Antriebsgehäuse (10) an der Seite der Profilfläche (2) Profilierungen (11, 12, 13) aufweist, die mit den Profilierungen (7, 8, 9) des Rahmenprofils fluchten. Die profilierte Fläche (2) ist vorzugsweise an der Falzseite eines Blend- oder Flügelrahmenprofils ausgebildet. Das so eingepaßte Antriebsgehäuse ist gut zugänglich und gewährleistet die volle Funktion des Rahmenprofils an der profilierten Seite. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E05F 15/12; E06B 3/263**

IPC 8 full level  
**E05F 15/10** (2006.01); **E05F 15/12** (2006.01); **E05F 15/603** (2015.01); **E05F 15/611** (2015.01); **E06B 3/263** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E05F 15/603** (2015.01); **E05F 15/611** (2015.01); **E06B 3/26303** (2013.01); **E06B 2003/26389** (2013.01); **E06B 2003/2639** (2013.01)

Cited by  
CN105822172A; EP1449994A1; EP3643867A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)  
**DE 20100617 U1 20010308**; EP 1234943 A2 20020828; EP 1234943 A3 20040811

DOCDB simple family (application)  
**DE 20100617 U 20010112**; EP 02000017 A 20020103